



Olympics ?

Gipangutana=Gitubag ang pangutana

pinaagi sa Balaod Maghahatag Manifest

Welcome to the Wonderful World of Questions & Answers

Ang Olympics mao ang kalingawan sa Circus sa tawo, usa ka kultura sa Chain of Evil. Mga dula sa Olympic(ting-init, tingtugnaw)mga elitista, korap, usik-usik, dili matinud-anon. Sila mga elitist nga kalingawan(1 winner, daghan pildi). Paghimo og dakong utang sa 'Shire' aron malingaw ang mga atabay!Ikansela ang Olympics ug isira ang IOC(Internasyonal nga Olympic Committee).

Ang Olympian dili champion, hero, idol o roll model. Sila hakog, hakog, parasitiko nga palas-anon sa komunidad.Ilang gitortyur ang ilang lawas, sobra nga pag-ehersisyo, paggamit og legal, ilegal nga mga suplemento. Sa ulahi sa kinabuhi sila usa ka palas-anon sa sistema sa pag-atiman sa kahimsog sa komunidad. Gi-usik nila ang nihit nga mga kapanguhaan sa komunidad alang sa pagbansay ug mga lugar sa Olympic, imprastraktura. Ilisan ang Gobyerno nga naggasto sa Olympics.

Ang mga tiglingaw sa Olympic mas bata pa. Resulta nga kabatan-onan nga gikawatan sa ilang normal nga sosyal nga interaksyon, pisikal ug mental nga pagdako.Napugos sila sa pagbuhat og brutal nga walay pagtagad nga pagbansay. Sa pagpuasa, pagsuka, paggamit sa legal, ilegal nga mga suplemento. Gihugasan ang utok sa paghunahuna nga ang pagdaog mao ra ang ilang gikinabuhian, sa bisan unsang gasto. Ang kapakyasan dili usa ka kapilian. Ang mga ginikanan nga nagtugot o nagsuporta niini dili maayo, dili angay nga mga ginikanan(ilikay, kaulaw, pasakaan og kaso).Ilisan ang Gobyerno nga nagtugot niini.

Ang IOC sa ilang pagkamapahitas-on naggamit lamang sa 2 ka pinulongan nga insulto **1 Dios**insa ganahan sa daghang lain-laing mga pinulongan ug mga diyalekto!Unsaon man pagka champion sa usa ka tawo nga insultohon ang ilang kaugalingong dila! Ang ilang kabilin! Ilang komunidad, ilang pamilya!Mga traydor sila sa ilang kaugalingon usa ka tawo nga walay dungog usa ka sorry nga pasangil alang sa usa ka tawo(Likayi ang kaulaw).

Ang mga Tyrannies ug adunahan nga mga Nasod lamang ang makahimo sa pagsuplay sa imprastraktura alang sa Olympics.Ang mga Dula sa Olimpiada nagkinahanglan og katuyoan sa pagtukod og mga pasilidad ug imprastraktura, pag-usik sa mga kahinguhaan sa komunidad ug pagmugna og long term nga komunidad



utang.Kini nga mga Pasilidad mao ang mga tig-usik sa Enerhiya ug Mga Polusyon. Kini nga mga Pasilidad wala pa magamit, taas ang gasto sa pagmentinar ug nagmugna og toneladang basura. Hunonga ang pagtukod niini nga mga Pasilidad. Ang mga naglungtad giguba ug gitukod pag-usab isip mga balay alang sa mga walay puy-anan, naglisud nga mga pamilya, mga tigulang!

Gidugang ang usa ka makalilisang nga sideshow Ang mga paralympics dinhi gibiyaybiay ang mga baldado.Ang mga Dula sa Paralympics maoy kalingawan sa Human Circus nga gihimo human sa Summer and Winter Olympics.

Kaniadto, ang mga circus nga nagbiyahe gipresentar nga mga baldado ingon mga freak. Ang Today's Media nagpresentar sa Paralympics' Disability Entertainment.Gipakaulawan sa mga baldado ang ilang kaugalingon. Ang mga tumatan-aw nga motan-aw malipay kon ang uban magpakaulaw sa ilang kaugalingon ug sila mahimong kataw-an kanila.Ang kadaghanan dili makatan-aw sa mga baldado. Gibati nila ang dili komportable nga kahamol, kanunay nga gisalikway.

Ang Katuyoan sa mga Dula mao ang Pagbaligya sa mga Pagkaadik:Alkohol, sensilyo, sinina, junk food, sugal, gadget shopping, pagpanigarilyo, mga dulaan...Pagsugal, pag-abuso sa droga, hakog nga elitist Mga atleta mosangpot sa pagpanikas, korapsyon...

Mga sponsor sa pagkita sa mga dula, mga atleta(performance freaks)ug ang nasyonalismo nagduso sa Olympics.Ang mga nasud naggasto og dako aron makahimo og mga performance freaks.Ang Olympics usa ka dunot nga pag-usik sa bahandi sa nasud.

Kinahanglang Buhaton

Olympicsusik-usik ang nihit nga kahinguhaan nga gikinahanglan aron mawagtang ang kakabos!

Hakog, kahakog, insulto tungod sa ganansya sa kaligdong sa tawo, tapos na ang Olympics!

IOC, National Olympic Committees, International Federations, gisirhan.
Gikompiiskar ang mga kabtangan! Ang mga administrador gikiha,**Si MSR7!**

Suod ngapaubos, gub-on ang pagbansay sa Olympic ug mga lugar sa kalihokan!I-recycle ang materyales sa pagtukod para sa mga balay sa Cluster(walay balay, nanginahanglan, nanlimbasug), Shire medical ug education Complex, Provincial Hospital ug education Complex, market gardens,...**Buhata kini karon!**

Tananpundo sa mga Athletes' katapusan.Ang tanan nga mga rekord sa Olympic gitangtang! Ang tanang medalya gi-recycle! Ang mga atleta dili mga modelo sa roll!Ang mga Atleta sa Olympic gilikayan!
Gitangtang ang ilang mga rekord!

Mga ginikananipasabut sa ilang mga anak nga ang mga Olympian dili mga modelo ug gilikayan!Kinahanglang ipatin-aw sa mga magtutudlo sa ilang mga eskolar nga ang mga Olympian dili mga sulondan ug gilikayan!

Ang gobyerno nga nagsuporta sa Olympic Games gipulihan.Ang mga miyembro sa gobyerno nga nagsuporta o nagsuporta sa mga Dula sa Olimpiada adunay tulubagon,**Si MSR6!**

Mga pagkaadik:Alkohol, sugal, junk food, shopping, panigarilyo, gadgets...
gilikayan!**Mga tigpamaligya sa pagkaadik, nakuha sa mga tighatag, Si MSR7!**

panon sa katawhanAng media nga nagsuporta sa Olympics, ang ubang mga kalihokan sa panon sa katawhan gilikayan.Ang tanan nga mga kalihokan sa panon matapos.**Mga lugar (naglakip sa lokal nga sporting ovals)**gisirhan ug gigamit pag-usab, giguba alang sa mas importanteng panginahanglan sa komunidad.



Ang Live nga Pag-broadcast sa daghang mga panghitabo sa kadaghanan natapos na!Kini nga matang sa pagsibya makapadasig, mga pagkaadik, kontra sa pamatasan sa komunidad, krimen, imoralidad, bandalismo, kapintasan...Kini matapos!

Para sa community fitness gym o sport dili mapuslanon.Ang gym usa ka fade. Ang sport nagdasig sa pagtan-aw kay sa pagbuhat.Ang fitness usa ka butang nga mahimo nimo sa imong balay. Kung kinahanglan nimo ang kompanya pag-apil sa usa ka grupo sa imong labing duol nga pampublikong eskwelahan.

Imoral ang paghimog kalingawan panahon sa pandemya.Ang kuwarta nga nausik sa Olympics ug uban pang mga tawo ibalhin sa pagtapos sa kauhaw, kagutom, pagkawalay puy-anan. Ang mga Olympian maoy hakog nga elitist nga mga parasito sa moral nga pagkabangkaruta.Ipalong ang IOC ug ang mga lokal nga kaubanan niini. Tapuson ang pag-usik-usik sa kuwarta sa publiko!

